

EN: Attachment 1 – Application Form:

Master’s Program Applied Artificial Intelligence (M.Sc.)

Name, First Name	E-Mail
University/College	Degree & Program
Final Grade & Total ECTS Credits	Signature

Proof of Subject-Specific Suitability

The following table must be completed by all applicants to the Master’s Program Applied Artificial Intelligence (M.Sc.).

Any courses (including their ECTS credits) listed here from the fields of Mathematics, Computer Science, and Artificial Intelligence must match exactly the information in your Transcript of Records. Only the courses specified on this application sheet will be considered by the Selection Committee when assessing subject-specific suitability.

Please note: double counting of courses is not permitted.

Modules in the Field of Mathematics

(Please also highlight these courses in the Transcript of Records with a highlighter.)

Examination No.:	Module Title:	ECTS Credits:
Total:		

Modules in the Field of Computer Science

(Please also highlight these courses in the Transcript of Records with a highlighter.)

Examination No.:	Module Title:	ECTS Credits:
Total:		

Modules in the Field of Artificial Intelligence

(Please also highlight these courses in the Transcript of Records with a highlighter.)

Examination No.:	Module Title:	ECTS Credits:
Total:		

DE: Anlage 1 Bewerbungsformular:

Masterstudiengang Applied Artificial Intelligence (M.Sc.)

Name, Vorname	E-Mail
Hochschule/Uni	Studienabschluss & Studiengang
Abschlussnote & ECTS-Anzahl	Unterschrift

Nachweis der fachlichen Passung

Die nachfolgende Tabelle ist von allen Bewerberinnen und Bewerbern auszufüllen, die sich für den Masterstudiengang Applied Artificial Intelligence (M.Sc.) bewerben.

Die hier gegebenenfalls aufgeführten Fächer inkl. ECTS-Angaben aus den Bereichen Mathematik, Informatik und Künstliche Intelligenz müssen mit den Angaben im Transcript of Records übereinstimmen. Nur die in diesem Bewerberblatt angegebenen Leistungen werden für die Beurteilung der fachlichen Passung durch die Auswahlkommission genutzt.

Eine Mehrfachanrechnung von Fächern ist ausgeschlossen.

Module aus dem Bereich „Mathematik“

(Hier angegebene Fächer bitte zusätzlich im Transcript of Records mit Textmarker hervorheben)

Prüfungsnummer:	Modulbezeichnung:	ECTS:
SUMME:		

Module aus dem Bereich „Informatik“

(Hier angegebene Fächer bitte zusätzlich im Transcript of Records mit Textmarker hervorheben)

Prüfungsnummer:	Modulbezeichnung:	ECTS:
SUMME:		

Module aus dem Bereich „Künstliche Intelligenz“

(Hier angegebene Fächer bitte zusätzlich im Transcript of Records mit Textmarker hervorheben)

Prüfungsnummer:	Modulbezeichnung:	ECTS:
SUMME:		